

COMING INTO FORCE OF BY-LAWS

Notice is given that the following by-laws were adopted at the city council meeting of June 15, 2015:

- 15-062** **Règlement sur la subvention aux artistes professionnels des arts visuels et des métiers d'art (exercice financier 2015)**
[By-law concerning subsidies for professional artists in visual arts, and in arts and crafts (fiscal 2015)]
- 15-063** **Règlement sur la subvention relative au traitement des frênes situés sur des propriétés privées comprises dans des zones à risques**
[By-law concerning the subsidy for the treatment of ash trees located on private property in high-risk areas]
- 07-038-1** **Règlement abrogeant le Règlement sur la démolition, la transformation, la construction et l'occupation de bâtiments sur le site de l'ancienne Gare-hôtel Viger, délimité par les rues Saint-Antoine Est, Saint-Christophe, Notre-Dame Est et Berri (07-038)**
[By-law repealing the By-law concerning the demolition, alteration, construction and occupancy of buildings on the site of the former Viger station and hotel, bounded by Rue Saint-Antoine Est, Rue Saint-Christophe, Rue Notre-Dame Est and Rue Berri (07-038)]
- 04-047-165** **Règlement modifiant le Plan d'urbanisme de la Ville de Montréal (04-047) afin d'y intégrer le programme particulier d'urbanisme du secteur Henri-Bourassa Ouest**
[Special planning program - Henri-Bourassa Ouest area]

The by-laws come into force June 22, 2015, and may be consulted during regular business hours at the Service du greffe, 275, rue Notre-Dame Est. They are also available at www.ville.montreal.qc.ca/reglements.

Montréal, June 22, 2015

Yves Saindon
City Clerk